

Allegro spiritoso.

Liedweg. Muzikofor.

Sept. 1810

147

Vingl. *Allegro spiritoso.*

Piano *p*

forte *f*

zum Erwachen des heiligen Geistes

ist in Bewegung! *Allegro spiritoso.* Das ist der heilige Geist, der uns erheitert und uns

das Auge spenden allgemach, und ihm

Wald-Blut, das auf Erden wohnt, in Gärten mit dem Duft der Blumen

Wald-Blut, das auf Erden wohnt, in Gärten mit dem Duft der Blumen

Was ist das für ein Geist, der uns erheitert
 und in Gärten mit dem Duft der Blumen
 auf Erden wohnt, in Gärten mit dem Duft der Blumen
 Was ist das für ein Geist, der uns erheitert
 und in Gärten mit dem Duft der Blumen
 auf Erden wohnt, in Gärten mit dem Duft der Blumen

Handwritten musical score on aged paper, featuring multiple staves of music and lyrics in German. The score is written in a cursive hand and includes various musical notations such as notes, rests, and clefs. The lyrics are written below the staves and include phrases like "an die", "auf dem", "in der", "zu der", "für die", "von der", "mit der", "unter der", "über der", "gegenüber der", "hinter der", "vor der", "neben der", "zwischen der", "außer der", "außerhalb der", "innerhalb der", "außerhalb der", "innerhalb der", "außerhalb der", "innerhalb der".

The score is organized into several systems, each consisting of multiple staves. The lyrics are written in German and are interspersed with the musical notation. The paper shows signs of age, including yellowing and some staining. There are some corrections and markings on the score, such as a red line drawn through some of the notes.

Handwritten musical notation on the right margin of the page, consisting of several staves with notes and clefs. This section appears to be a continuation or a separate piece of music related to the main score on the page.

